
 1 

PROTOKÓŁ  Nr II/10 
SESJI RADY  GMINY  BOĆKI 

z dnia 02 grudnia 2010 roku 
 

 odbytej w świetlicy Gminnego Ośrodka Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, 
pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy Pana Krzysztofa Bazylewskiego. 
 
Obrady rozpoczęto o godz. 1530 , a zakończono o godz. 1610  
 
Stan Rady   - 15 
Obecnych    - 15 

Radni obecni na Sesji: 
 

1. Bazylewski Krzysztof   9. Przywózki Bogusław 
2. Derehajło Teresa    10. Radziwił Agnieszka 
3. Góralczyk Eugeniusz   11. Roszkowski Tomasz 
4. Jakimiuk Anatol    12. Rzepniewski Paweł 
5. Jakubowski Karol    13. Tuszewicki Eugeniusz 
6. Lasecka Danuta    14. Wietoszko Wiesława Teresa 
7. Oliwniak Agnieszka   15. Zienczuk Leszek 
8. Piotrowska Krystyna 
 
Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Derehajło Stanisław, Wójt 
2. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy 
3. Łukaszewicz Danuta, Z-ca Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej  
4. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

 
Otwarcia i stwierdzenia prawomocności obrad dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Pan Krzysztof Bazylewski. Powitał radnych, i pozostałe osoby przybyłe na obrady. 
Przewodniczący odczytał proponowany  porządek obrad i poddał pod głosowanie. Do 
porządku obrad radni uwag nie zgłosili, jednogłośnie przyjęli: 

  
1. Otwarcie sesji i ustalenie porządku obrad  
2. Wręczenie zaświadczenia Wójtowi Gminy 
3. Złożenie ślubowania przez Wójta Gminy 
4. Ustalenie wynagrodzenia Wójta Gminy 
5. Interpelacje i zapytania radnych 
6. Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje 
7. Zamknięcie obrad sesji. 

 
ad pkt 2 i 3 
 Pan Krzysztof Bazylewski poprosił Panią Danutę Łukaszewicz Z-cę 
Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w Boćkach o wręczenie zaświadczenia o 
wyborze Panu Wójtowi. 
Pani Danuta Łukaszewicz poinformowała, że w bezpośrednich wyborach na Wójta 
przeprowadzonych w dniu 21 listopada 2010 roku największą ilość otrzymał głosów i został 
wybranym Wójtem Gminy Boćki Pan Stanisław Derehajło. Przewodnicząca wręczyła Panu 
Derehajło Stanisławowi zaświadczenie o dokonaniu wyboru. 
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 Następnie Pan Stanisław Derehajło, Wójt Gminy Boćki złożył wobec Rady Gminy 
ślubowanie następującej treści; „Obejmując Urząd Wójta Gminy, uroczyście ślubuję, że 
dochowam wierności prawu, a powierzony mi Urząd sprawować będę tylko dla dobra 
publicznego i pomyślności mieszkańców Gminy. Tak mi dopomóż Bóg”. 
 Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że z dniem złożenia ślubowania  to 
jest z dniem  02 grudnia 2010 roku następuje objęcie stanowiska przez Wójta Gminy Boćki. 
Pan Wójt powiedział, że jest to jego czwarta kadencja, w pierwszej kadencji wybierany był 
przez Radę Gminy bez udziału wyborców, a pozostałe trzy razy w wyborze bezpośrednim 
przez ogół mieszkańców gminy. Pan Wójt uważa, że wybór bezpośredni przez wyborców jest 
lepszy, to właśnie większość mieszkańców wypowiada się, kto ma sprawować stanowisko 
Wójta. 
Pan Stanisław Charyton Sekretarz Gminy, przypomniał Wójtowi Gminy, że od dnia 
dzisiejszego to jest od dnia ślubowania, ma ustawowy obowiązek w ciągu 30 dni złożyć do 
Wojewody Podlaskiego oświadczenie o stanie majątkowym. Nie złożenie oświadczenia w 
terminie spowoduje wygaśnięcie mandatu. 
 Przewodniczący Rady Gminy podziękował Pani Danucie Łukaszewicz za udział w 
Sesji Rady Gminy i za wręczenie zaświadczeń, następnie przeszedł do kolejnego punktu 
obrad ustalenie wynagrodzenia Wójtowi Gminy. 
 Pan Wójt powiedział że nie będzie uczestniczył w temacie ustalania jego 
wynagrodzenia przez Radę  i opuścił salę obrad. 
 
ad pkt  4   
Przewodniczący Rady Gminy poprosił Pana  Stanisława Charytona Sekretarz gminy o 
zapoznanie radnych z przepisami dotyczącymi ustalenia wynagrodzenia Wójtowi Gminy, a 
następnie radnych o zgłaszanie propozycji odnośnie wysokości wynagrodzenia. 
Pan Sekretarz Gminy zapoznał radnych z przepisami i zasadami wynagradzania Wójta oraz z 
wynagrodzeniem jakie otrzymywał dotychczas, a wynosi ono na dzień dzisiejszy  8.311,50 
brutto złotych. 
Pan Przywózki zaproponował przyjąć wynagrodzenie w takiej samej wysokości w jakiej 
otrzymywał dotychczas, diety radnych też nie zostały zmienione. 
Pani Wietoszko Wiesława powiedziała, że wynagrodzenie, które otrzymuje Wójt przyznane 
było nie w ostatniej kadencji, ale jeszcze w poprzedniej. Przez całą ubiegłą kadencję, od 5 lat  
nie było wzrostu wynagrodzenia, jej zdaniem należy zmienić. 
Pan Tomasz Roszkowski  zasugerował, że skoro tyle lat nie było zrostu wynagrodzenia, to 
teraz proponuje podwyższyć. 
Pani Skarbnik Gminy zabierając głos powiedziała, że pracownicy również nie mieli wzrostu 
wynagrodzenia w 2009 i 2010 roku. Jeżeli chodzi o Wójta to trzeba go docenić, włożył dużo 
pracy, pozyskał też dużo pieniędzy, wykonał sporo inwestycji, dbał o gminę, do celów 
służbowych używa własnego samochodu. Na wynagrodzenie środki w budżecie są, ponieważ 
była zabezpieczona odprawa kadencyjna, która nie została wypłacona. 
Pan Przywózki Bogusław powiedział, że jeśli jedzie samochodem własnym to pobiera 
delegację. 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak, pobiera  delegację ale wg przelicznika za kilometry, 
który jest niski, to nie rekompensuje zużycia samochodu. 
Radni w dyskusji wypowiadali się, że jeżeli tak jest, Wójt pozyskał dużo pieniędzy, starał się 
i wykonał dużo zadań inwestycyjnych, należy się mu podwyżka wynagrodzenia. 
Pan Przewodniczący Rady Gminy zapytał, jaka jest propozycja i o ile podwyższyć. 
W wyniku dyskusji Radni zaproponowali wzrost o 10%. Przewodniczący zapytał czy są inne 
propozycje. Innych propozycji nie było. Po przeliczeniu wszystkich składników 
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wynagrodzenia, Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod 
głosowanie. 
 
Uchwała Nr II/7/10 Rady Gminy Boćki z dnia 02 grudnia 2010 roku w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Wójtowi Gminy 
Podjęta większością głosów „za” – oddano 13 głosów; „przeciw’ – 0 głosy, „wstrzymał się” – 
2 głosy  
Pan Tomasz Roszkowski zapytał jakim podatkiem jest obciążone wynagrodzenie Wójta. 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że zgodnie z ustawą 18%, a jeżeli przekroczy próg pierwszej 
skali podatkowej to 32%. 
 
ad pkt  5 i 6  
Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do Wójta. 
Pytań radni nie zgłosili. 
 Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady II Sesji. 
Protokółował: 
Helena Kłosińska 

Przewodniczący Rady Gminy 
 

Krzysztof Bazylewski 


